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Information	från	styrelsen	
 

Hej, 

Våren närmar sig med stormsteg och styrelsen vill passa på att skicka lite information om arbetet i 

styrelsen. Blandad information om vattnet, vägen och ett datum för städdagen. 

Styrelsemedlemmar 

Namn  Adress  Telefon  E‐post 

Marcus Fahlén, ordförande  Sjöborgsvägen 80 070‐5543885 marcus.fahlen@db.com

Hans Sjöstedt, vice 
ordförande  

Bofinksvägen 28  070‐2226597  Hans.sjostedt@gmail.com 

Anne‐Marie Persson, 
sekreterare 

Sjöborgsvägen 85  076‐8218263  annemarie550@hotmail.com 

Agnetha Gindemo Holmgren, 
kassör 

Sjöborgsvägen 71  08‐4570934  agnetha@proconco.se 

Magnus Jensen, ledamot  Grönfinksvägen 6  076‐3913713  magnusljensen@icloud.com 

Tommy Ericsson (suppleant)  Bofinksvägen 13  073‐5564 177   

Eva Lindström (suppleant)  Bofinksvägen 20 070‐209 30 53 evalindstroem@yahoo.se

 

Vatten 

Som vi informerade i höstas valde styrelsen att yttra sig med anledning av kommunens förslag på 

beslut att hela anläggningen måste åtgärdas pga den förhöjda fluoridhalten i vattnet (Vi räknar med 

att alla medlemmar är väl informerade om den förhöjda fluoridhalten, annars kontakta styrelsen) . 

Yttrandet finns också att läsa på föreningens hemsida. 

En av de anledningar vi framförde var att kommunen skulle komma med ett beslut gällande va‐

utbyggnaden i kommunen.  Nu är planen klar och finns att läsa på:  

http://www.sevab.com/Privat/Vatten/Utbyggnader/ 

Vi ligger 3:a på listan med en byggstart 2021. Vi har inväntat svar från kommunen gällande deras 

slutgiltiga beslut nu när utbyggnadsplanerna är klara . I slutet av förra veckan fick vi deras beslut.  

Detta var tyvärr helt i linje med deras tidigare förslag. Vi har lagt upp beslutet på hemsidan så alla 

kan läsa. Styrelsen har beslutat att vi kommer skicka in en överklagan.  

Vi anser att åtgärda hela systemet för en 5 års period är orimligt. Detta också med anledning av de 

små system vi köpt för riskgrupper (barn under 1,5 år). Vi jobbar samtidigt på en offert vad det skulle 

kosta men vi tror det rör sig om minst 200 000 kronor. Kommunens åläggande innebär att det måste 

vara åtgärdat innan 2016‐12‐31. Så om vi förlorar en överklagan kommer detta medföra en stor 

investering i slutet av året då vi kommer behöva ta in extraavgifter av alla medlemmar. När vår 

överklagan är inne kommer vi även lägga upp denna på hemsidan. Vi kommer fortsätta hålla er 

uppdaterade i frågan och självklart ta upp detta på årsstämman i juni. 
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Som vi också meddelat tidigare har vi under en period haft en förhöjd halt av radon i vattnet. 

Vattengruppen har bytt ett par delar i radonetten och vi inväntar nu ett provsvar gällande nuvarande 

radonhalt. Vi kommer anslå resultatet. 

Städdag 

Styrelsen har beslutat att ha en gemensam städdag söndagen den 22 maj. Mer information om 

städdagen kommer senare. Boka in datumet i era kalendar. Hoppas alla finner mervärdet av att delta 

för att hålla snyggt och prydligt i området.  

Sommarvatten 

Vattengruppen slog på sommarvattnet den 8:e april. 

Vägen 

Som vi skrev senast har vi kontaktat en vägkonsult för att göra en besiktning av vägen och upprätta 

en långsiktig underhållsplan. Nu när vintern är över kommer han ut i början av maj och inspekterar 

vägen. Vi återkommer när vi fått rapporten. 

Ekonomi 

Fakturor med årsavgiften har precis postats, via e‐mail eller per post. På senaste stämman 

efterfrågades möjligheten att betala kvartalsvis. Vi ser helst att betalning sker årsvis, pga det extra 

administrationsarbete det innebär med uppdelade betalningar men erbjuder alternativet till de som 

så önskar. Kontakta vår kassör Agnetha ifall ni önskar kvartalsvis betalning. 

Övrigt 

Kontaktuppgifter, glöm inte att meddela oss om ni byter e‐mail eller mobilnummer. Minst 1 per 

hushåll är upplagd med sms tjänst vid vattenproblem samt e‐mail när något postas på anslagstavlan 

på webbsidan. Om ingen i ert hushåll får dessa meddelanden måste vi ha fel uppgifter och ber er 

kontakta Anne‐Marie så kan vi uppdatera. 

Valberedningen, ledd av Siv Hylen sätter i dagarna igång med sitt arbete att ta fram ett förslag till de 

nyval som behövs i styrelsen, revisorerna samt valberedning. Kontakta gärna Siv ifall ni vill delta eller 

har förslag på personer att välja. Siv nås på siv.hylen@msn.com alternativt mobil 0730‐85 98 71 

Som vanligt vill vi tacka alla som lägger ner mycket arbete på både vatten, väg samt webbsidan.  

Vattengruppen vill också påminna att vi verkligen uppskattar ett kort mail till 

vatten@kumlasamfallighet.se när ni slår av och på ert vatten. Anledningen är att detta förkortar 

felsökning avsevärt vid problem.  

Hör gärna av er till vattengruppen om ni känner er osäkra på hur ni stänger av eller sätter på så kan vi 

hjälpa er! 

 

Vårhälsningar från styrelsen 


